
PROTOKOŁ NR XLII/2021
z sesji Rady Miejskiej w Jędrzęjowie

odbytej w dniu 9 września 2021r. w Centrum Kultury w Jędrzęjowie.

Ad.1
0 godzinie 11QQ przewodniczący Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie Robert Knik otworzył

obrady XLIl sesji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie.

Ad2
Przewodniczący R. Knik stwierdził, że na sali obrad obecnychjest 18 radnych i orzekł,

zt jest to quorum prawomocne do podęjmowania uchwał.

Pprzewodniczący R. Kmk zgłosił kandydatuę radnego Łukasza Stanka na sdcretarza obrad XLH
se§ji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie.
Innych kandydatur nie zgłoszono.
Radny Ł. Stanek wyraził zgodę na kandydowanie.
Pprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Ł.  Stanka   na sekretarza
obrad XLIl ses].i Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie:
Za                                      -              18 głosów
Pprzeciw                           -             O głosów
Wstrzymało się            -             O głosów

Rada Mięjska w Jędrzęjowie jednogłośnie wybrała radnego  Ł.  Stanka   na sekretarza obradd
XLIl sesji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie.

Ad3
Pomdek obrad:

1.    Otwarcie sesji.
2.   Stwierdzenie quorum, powołanie sekretarza obrad.
3.   Przyjęcie porządku obrad.
4.    Przyjęcie   protokołów  z  XL   zwycząjnęj   se§ji   Rady   Mięjskięj   w  Jędrzęjowie

z   dnia   29   czerwca   2021r.   oraz   XLl   nadzwycząjnęj   sesji   Rady   Mięjskięj
w Jędrzęjowie z dnia 71ipca 2021r.

5.    Sprawozdanie z działalności Bumistrza między sesjami.
6.   Informacja    o    realizaęji    uchwał    podjętych    na    seąjach    Rady     Mięjskięj

w Jędrzęjowie z dnia 29 czerwca 2021 roku oraz 7 lipca 2021 r.
7.   Uchwała w sprawie emisji obligaęji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania

i wykupu
8.   Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2021 rok.
9.   Uchwała w sprawie Wieloletnięj Prognozy Finansowęj Miasta i Gminy Jędrzęjów

na lata 2021 -203 1 .

10.Uchwała    w    sprawie    wprowadzenia    zmian    do    „Wieloletniego    programu

gospodarowania miesżkaniowym zasobem Gminy Jędrzęjów na lata 2021 -2026".
1 1 . Uchwała w sprawie zmiany uchwały dotyczącęj pomocy dla rodzin wielodzietnych

w ramach Programu „JĘDRZEJÓW PRO".
12. Uchwała w sprawie sprzedaży rieruchomości w trybie bezprzetargowym.



13. Uchwała   w   sprawie   wyrażenia   zgody   na   zawarcie   kolejnych   umów   najmu
i dzierżawy.

14. Uchwała   w   sprawie   zmiany   uchwały   Nr   XLVIII/427/14   Rady   Miejskiej
w  Jędrzejowie  z  dnia  s   stycznia  2014r.  w  sprawie  zasad  zwrotu  wydatków
za świadczenia pomocy społecznej w zakresie zadań własnych gminy.

15. Infomacja z wykonania budżetu miasta i gminy Jędrzejów za 1 półrocze 2021 rok.
16. Wystąpienie   przedstawiciela   Komendanta   Wojskowej    Komendy   Uzupełnień

w Busku Zdroju.
17. Spraw różne.
18. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący   R.   Kruk   wniósl   wniosek   foima]ny   o   zmianę   porządku   obrad.
Proponowane zmiany to przeniesienie dotychczasowego punldi 16 i umieszczenie go jako
punktu  7  a  po  punkcie  16  dodanie  4  ko]ejnych  punktów  dotyczących  dodatkowych
uchwal,

Pmewodniczący  zamądzi[  glosowanie  nad  powyższym  wnioskiem  formalnym.  Rada
Miejska w  Jędrzejowie  przeglosowala  wniosek jednog[ośnie  czyLi  uzyskal  on  popai.cie
wszystkich 18 obecnych na sesji radnych.

Po przyjęciu wzmiankowanego wniosku porządek obrad pizybral następujący ksztalt:

1.    Otwarcie sesji.
2.    Stwierdzenie quorum, powołanie sekretarza obrad.
3.   Przyjęcie porządku obrad.
4.    Przyjęcie  protokołów  z  XL   zwyczajnej   sesji   Rady  Miejskiej   w  Jędrzejowie

z   dnia   29   czerwca   202lr.   oraz   XLl   nadzwyczajnej   sesji   Rady   Miejskiej
w Jędrzejowie z dnia 7 lipca 2021r.

5.    Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami.
6.   Infomacja    o    realizacji    uchwał    podjętych    na    sesjach    Rady    Miejskiej

w Jędrzejowie z dnia 29 czerwca 2021 roku oraz 7 lipca 2021 r.
7.   Wystąpienie   przedstawiciela   Komendanta   Wojskowej    Komendy   Uzupełnień

w Busku Zdroju.
8.   Uchwała w sprawie emisji obligacji oraz określenia 2asad ich zbywania, nabywania

i wykupu.
9.   Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2021 rok.
10. Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jędrzejów

na lata 2021 -203 1 .

11.Uchwała    w    sprawie    wprowadzenia    zmian    do    „Wieloletniego    programu

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Jędrzejów na lata 2021-2026".
12. Uchwała w sprawie zmiany uchwały dotyczącej pomocy dla rodzin wielodzietnych

w ramach Programu „JĘDRZEJÓW PRO".
13. Uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości w trybie bezprzetargowym.
14. Uchwała   w   sprawie   wyrażenia   zgody   na  zawarcie   kolejnych   umów  najmu

i dzierżaw.



15. Uchwała   w   sprawie   zmiany   uchwały   Nr   XLVIII/427/14    Rady    Mięjskięj
w  Jędrzęjowie  z  dnia  s   stycznia  2014r.  w  sprawie  zasad  zwrotu  wydatków
za świadczenia pomocy społeczmęj w zakresie zadań własnych gminy.

i6. Uchwała w sprawie przeznaczenia do  sprzedaży w doodze przetargu publicznego
rieruchomości komunalnęj.

17. Uchwała  w  sprawie  przyjęcia  rezygnaęji  członka  Komiąji  Skarg,  Wniosków  i
PetyQji.

18. Uchwała w sprawie uzupełnienia składu Komiąji Skarg, Whiosków i Petyęji Rady
Mięjskięj w Jędrzęjowie

19. Uchwała w sprawie odwołania radnego z fimkęji Przewodniczącego Komiąji Skarg,
Whiosków i Petyęji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie

20. Uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wriosków i Petyęji
Rady Mięjskiej w Jędrzęjowie

21. Informacja z wykonania budżetu miasta i gminy Jędrzęjów za 1 półrocze 2021 rok.
22. Sprawy różne.
23. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący   R   Kruk  zarządził   głosowanie   w  sprawie  przyjęcia  porządku  obrad  z
zaproponowanymi zmianami.

Rada Mieiska w Jedrzeiowie iednof!łośnie Drzviela zmodvrikowanv Doizadek obrad
XLIl sesii. uwa= nie wnoszac.

Ad.4
Rada Miejska w  Jędrzejowie jednogłośnie przyjęła protokoły  z XL  sesji  Rady  Miejskiej  w
Jędrzejowie z dnia 29 czerwca 2021r. oraz z XLl sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie z dnia 7
lipca   2021r.   Protokół   z   XL   sesji   Rady   Miejskiej   został   przegłosowany   w   kształcie
uwzględniającym uwagi jakie wniósł do pierwotnego projeldi Radny Grzegorz Kuśmierz.

Ad.5
Rada Miejska w Jędrzejowie przyjęła sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami,
uwag nie mosząc.

Ad.6
Rada Miejska w Jędrzej owie przyjęła infomację o realizacj i uchwał podjętych na sesjach Rady
Miejskiej w Jędrzejowie: XL sesji z dnia 29 czerwca 2021r. oraz XLl sesji z dnia 7 lipca 2021r.,
uwag nie mosząc.

Ad.7
Przewodniczący R.  Knik poprosił o zabranie głosu przybyłego na posiedzenie  Komendanta
Wojskowej Komendy Uzupełnień w Busku Zdroju Pana Artura Gołębiowskiego.
Komendant szczegółowo omówił możliwości jakie mają osoby zainteresowane pracą i karierą
w siłach zbrojnych Rzeczpospolitej Polskiej . Wskazał, że obecnie nie majuż zasadniczej służby
wojskowej tylko wojsko zawodowe. Zatem służba w wojsku nie jest tylko kwestią realizacji
zainteresowań   ale   również  sposobem   zarobkowania   i  prowadzenia  kariery   zawodowej.
Pierwszą  ścieżką jest  oferta  dla  osób  kończących  szkoły  średnie.  Dla  osób  takich  istnieje



możliwość podjęcia studiów na jednej  z wyższych uczelni wojskowych i uzyskania stopnia
oficerskiego.  Można  również  podjąć  naukę  w  szkołach  podoficerskich,  których jest  sześć.
Natomiast osoby, które ukończyły tylko szkołę podstawową mogą podj ąć naukę w woj skowych
szkołach średnich celem uzyskania stopnia szeregowego. Komendant podkreślił, iż ukończenie
wszystkich powyższych placówek w zasadzie daje pewność uzyskania pracy w korpusie wojsk
zawodowych.
Kolejną ścieżką jest zgłoszenie się do wojskowych centrów rekrutacyjnych bez konieczności
kończenia uczelni wojskowych, z tym że ta możliwość dotyczy przyjęcia do zawodowej służby
wojskowej tylko w charakterze żołnierza w stopniu szeregowego.
Istnieje  także  możliwość  ubiegania  się  o  przyjęcie  do  wojsk  obrony  terytorialnej.  Ponadto
żołnierze z tzw. rezerwy pracujący obecnie na rynhi cywilnym też mogą wnosić o przeniesienie
do korpusu wojsk zawodowych.
Kolejnym   sposobem   podjęcia   zawodowej   służby   wojskowej   jest   tzw.   program   legii
akademickiej. Jest to oferta skierowana do osób, które podjęły studia z myślą o podjęciu pracy
na  rynku  cywilnym.   Osoby  takie  w  ramach  wspomnianego  programu  mają  możliwość
modyfikacji  kierunku  swojego  wykształcenia  w  taki  sposób  aby  w  toku  studiów  uzyskać
umiejętności  koniec2ne  do  późniejszego  podjęcia  pracy  w  siłach  zbrojnych jako  żołnierz
zawodowy.
Na  zakończenie  Komendant  poprosił  radnych  o  przekazanie  przedstawionych  infomacji
znajomym osobom, które mogłyby być zainteresowane służbą w siłach zbrojnych.

Ad.8
Burmistrz Marcin Piszczek zgłosił autopoprawkę polegającą na wpisaniu w paragrafie 1 punkt
2  następującej  treści  „Emisja nastąpi poprzez propozycję  skierowania do jednego  adresata".
Ponadto  Bumistrz  poprosił  o  wykreślenie  z  projektu  uchwały  w  paragrafie  1  punlmi  4
i określenie dotychczasowego punktu 5 jako punktu 4.

W g]osowaniu wzięlo udzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwałę w sprawie emisji obligacji oraz określenia
zasad ich zbywania, nabywania i wykupu następującą i]ością glosów:

Za                                   -             18 g]osów
Przeciw                                           O g]osów
Wstrzymalo się          -               O g]osów

Powzięta Uchwa]a Nr XLII/336/21 w za]ączeniu do pi.otokołu.

Ad.9
Burmistrz   M.   Piszczek   zgłosił   autopoprawkę   i   poprosił   o   głosowanie   nad   uchwałą
uwzględriającą zmiany dokonane w budżecie zarządzeniami Bumistrza w okresie od daty
żłożenia projektu uchwały do dnia sesj.i.

W g[osowaniu wzię]o udzia[ 18 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta
i gminy na 2021 rok następującą ilością g]osów:

Za                                   -             18 g]osów
Przeciw                                            O g]osÓw
Wstrzymalo się          -                O g]osÓw

Powzięta Uchwa]a Nr XLIL/337/2l w zalączeniu do protokolu.



Ad.10
Bumistrz  zgłosił  autopoprawkę  polegającą  na  wprowadzeniu  do  uchwały  o  WPF  zmian
w dochodach  (w  części  dotyczącej   otizymywanych  dotacji)  wynikających  z  pozyskania
środków  finansowych  na  temomodemizację  budynków  świetlicowych  w  miejscowościach
Piaski i Bryrica Sucha w kwocie 787.104,59 zł.

Przed   przystąpieniem   do   glosowania   nad  uchwa]ą  z  autopoprawkami  Burmistrza
Przewodniczący  poprosi[  o  potwierdzenie  quorum.  Potwierdzenie  quorum  pozwoli]o
stwierdzić, że w posiedzeniu bieme udzia] 19 radnych.

W g[osowaniu wzię]o udzial 19 radnych.
Rada   Miejska  w  Jędizejowie   powzięla   uchwa]ę   w   sprawie   WieLoletniej   Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Jędrzejów na lata 2021-2031 następującą ilością g]osów:

Za                                   -             19 glosów
Przeciw                                          O glosów
Wstrzymalo się          -               1 glos

Powzięta Uchwala XLII/338/21 w za]ączeniu do protoko]u.

Ad.11
Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 19 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  do
„Wieloletniego programu gospodai.owania mieszkaniowym zasobem Gminy Jędrzejów
na lata 2021-2026" mstępującą ilością glosów:

Za                                    -             19 glosów
Przeciw                                          O glosów
Wstrzyma]o się          -               O glosów

Powzięta Uchwala Nr XLII/339/21 w za]ączeniu do protokolu.

Ad.12
Brak uwag.

W g]osowaniu wzię]o udzia] 19 radnych.

#::cyżeś;akar:żęhdm;jj:%żż]Peotnwyz;Eła;chr::]:c:sE::#=:ż:;ń:cEżwEyód#:zE3e,j,
następującą ilością g]osów:

1.          Za                                     -              19 g]osów
2.          Przeciw                                           O g]osów
3.          Wstrzymalo się          -               O glosów

Powzięta Uchwala Nr XLII/340/21 w zalączeniu do protokolu.

Ad.13
Brak uwag.



W glosowaniu wzięlo udzia] 19 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzię[a  uchwalę  w  sprawie  sprzedaży  nieruchomości
w trybie bezprzetargowym następującą ilością glosów:

Za                                                     19 głosów
Przeciw                                            O glosów
Wstrzyma]o się          -                 O glosów

Powzięta Uchwala Nr XLII/341/2l w zalączeniu do protokolu.

Ad.14
Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jędnejowie powzięla uchwa]ę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
ko]ejnych umów najmu i dzieiźawy następującą i]ością glosów:

1.          Za                                    -              19 glosów
2.          Przeciw                                          O glosów
3.          Wstrzyma]o się          -               O glosów

Powzięta Uchwa]a Nr XLII/342/21 w zalączeniu do protokolu.

Ad.15
Brik uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 19 radnych.
Rada    Miejska    w    Jędizejowie    powzię]a    uchwalę    w    sprawie    zmiany    uchwabr
Nr XLVIII/427/14 Rady Miejskiej w Jędrzejowie z dnia s stycznia 2014r. w sprawie zasad
zwrotu wydatków za świadczenia pomocy spo]ecznej w zakresie zadań w[asnych gminy
następującą ilością glosów:

Za                                   -             19 g[osów
Przeciw                                          O g]osów
Wstrzymalo się          -               O g]osów

Powzięta Uchwa[a Nr XLII/343/21 w zalączeniu do protokołu.

Ad.16
Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jędizejowie powzię]a uchwalę w sprawie pizeznaczenia do sprzedaży
w drodze przetargu publicznego nieruchomości komunalnej następującą ilością g]osów:

1.          Za                                    -             19 glosów
2.          Przeciw                                          O glosów
3.          Wstrzymalo się          -               O glosów

Powzięta Uchwala Nr XLII/344/21 w za]ączeniu do protokolu.



Ad.17
Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwa]ę w sprawie przyjęcia rezygnacji czlonka
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji następującą ilością g]osów:

Za                                    -             19 g]osów

Łr:%Wmaiosję       :           :g:::::

Powzięta Uchwala Nr XLII/345/21 w za]ączeniu do protokolu.

Ad.18
Przewodniczący  R.   Kmk  poprosił  o   zgłaszanie  kandydatur  na  członka  Komisji   Skarg,
Wniosków i Petycji.  Radny Paweł Błaszkiewicz zgłosił kandydaturę radnej  Karoliny Jarosz,
która  wyraziła  zgodę  na  uczestnictwo  w  pracach  w/w  Komisji.  Przewodniczący  R.  Knik
wyjaśnił zatem, że do projektu uchwały jaki zostanie poddany pod głosowane wpisana zostanie
Pani Karolina Jarosz jako radna uzupełniająca skład przedmiotowej Komisji.

W glosowaniu wzięlo udzial 19 t.adnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięła uchwa]ę w sprawie uzupelnienia sk]adu Komisji
Skarg, Wniosków i Petycji następującą ilością glosów:

Za                                    -              19 g]osów
Przeciw                                          O g]osów
Wstrzyma]o się          -               O g]osów

Powzięta Uchwala Nr XLII/346/21 w zalączeniu do protokolu.

Ad.19
Przewodniczący R. Kruk wyjaśnił, że w statutowym teminie do Biua Rady Miejskiej wpłynął
projekt uchwały  sporządzony w ramach przysługującego prawa inicjatywy uchwałodawczej
przez grupę 20 radnych.

W glosowaniu wzięlo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięła uchwa]ę w sprawie odwolania radnego z funkcji
Przewodniczącego  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Pe®cji  Rady  Miejskiej  w  Jędrzejowie
następującą i]ością glosów:

Za                                  -             19 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -               O glosów

Powzięta Uchwala Nr XLII/347/2l w za]ączeniu do protokolu.

Ad.20
Przewodniczący  R.  Knik wyjaśnił, że Rada wybiera Przewodniczącego Komisji  spośród jej
członków.  Poprosił  zatem  o  zgłaszanie  kandydatur  na  Przewodniczącego  Komisji  Skarg,
Wniosków i Petycji.  Radny Paweł Błasżkiewicz zgłosił kandydaturę radnej  Karoliny Jarosz,
która wyraziła zgodę na kandydowanie na fimkcję Przewodniczącej w/w Komisji.



W glosowaniu wzię]o udzial 19 radnych.
Rada  Miejska w  Jędrzejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie wyboru  Przewodniczącego
Komisji  Skarg, Wniosków  i Petycji Rady Miejskiej  w Jędrzejowie następującą  ilością
glosów:

Za                                   -             19 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymało się          -               O glosów

Powzięta Uchwa]a Nr XLII/348/21 w zalączeniu do protokolu.

Przewodniczący R. Kruk zarządził przerwę w obradach.

Wznowienie obrad

Ad.21
Rada Miej ska w Jędrzejowie bez uwag i zastrzeżeń przyjęła sprawozdanie z wykonania budżetu
Miasta i Gminy za pierwsze półrocze 2021 r.

Ad.22
Radny Marek Skrzypiec poprosił Burmistrza o infomację najakim etapie znajduje się budowa
chodnika przy ul. M. Reja w Jędrzejowie. Bumistrz wyjaśnił, że gmina przejmując od PKP
ul. Reja otrzymała wąski pas drogowy nie pozwalający na budowę nomatywnego chodnika.
W  zwiążku  z  powyższym  czasowo jego  budowę  wstrzymano  i  podjęto  z  PKP  negocjacje
w sprawie   przekazania   przez   kolej    ffagmentu   grunt`)   który   pozwoliłby   na   budowę
chodnika   właściwej szerokości. Jeżeli negocjacje się powiodą wówczas po podjęciu budowy
chodnik zostanie poszerzony. Jeżeli jednak PKP nie przekaże gminie terenu pod poszerzenie
chodnika wówczas zostanie on dokończony w rozpoczętej już zwężonej fomie.

Radny   Andrzej    Bielecki   złożył   wniosek   o    skierowanie   do    Starostwa   Powiatowego
w Jędrzejowie  prośby aby powiat przy drogach powiatowych wykaszał nie tylko pobocza ale
również rowy. Bumistrz poparł powyższą prośbę.

Radny Grzegorz Kuśmierz zapytał Bumistrza na jakim etapie reali2acji znajduje się program
dofinansowania   przez   gminę   montażu   instalacji   fotowoltaicznych.   Bumistrz   wyjaśnił,
że kończą się przygotowania do ogłoszenia nowego przetargu na wybór fimiy, która będzie
prowadzić  program.   Kolejny  przetarg  okazał  się  konieczny,  ponieważ  fima  wyłoniona
w pierwotnym  przetargu  zrezygnowała  ze  współpracy.  Natomiast  Urząd  Marszałkowski
przedłużył  gminie temin do  zawarcia umów z potencjalnymi beneficjentami  programu do
końca listopada bieżącego roku.

Radny  Robert  Kmk  złożył  wniosek  aby  podjąć  działania  zmierzające  do  wybudowania  na
wysokości hotelu brakującego fiagmentu chodnika w miejscowości Łączyn prowadzącego do
nowo  otwartej  restauacji  sieciowej.  Burmistrz  wyjaśnił,  że  GDDKiA  wstępnie  deklaruje,
iż jest gotowa wybudować brakujący  fiagment chodnika.  Jednakże  chciałaby aby  docelowo
gmina przejęła drogę przy której będzie on budowany. Bumistrz wyjaśnił, że prawdopodobnie
ostatecznie do wspomnianego przej ęcia doj dzie.



Przewodniczący  R.  Kmk poprosił o infomacje dotyczące boiska przy  Sżkole Podstawowej
Nr 2. Bumistrz wyjaśnił, że kończą się przygotowania do ogłoszenia przetargu na zakończenie
inwestycji. Natomiast dotychczasowego wykonawcę który zszedł z placu budowy gmina poda
do sądu o odszkodowanie.

Ad.23
Przewodniczący R. Knik zakończył obrady XLIl sesji Rady Miejskiej o godz.  123Q.

Protokołował
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Zahcz»iki..
1.    Lista obecności.
2.    Podtięte uclwały.


